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Jegyzőkönyv 

 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

 

A Bizottsági ülés ideje: 2025. április 28. napján 10:30 órakor 

 

A Bizottság részéről megjelentek: 

Kracson Norbert bizottsági elnök 

Szőnyi István László bizottsági tag       

Csernai Ferencné bizottsági tag  

Lukács Tamás bizottsági tag  

Nagy Mónika Ágnes bizottsági tag       

Palicz István Endre bizottsági tag      

Antal Pál Péter bizottsági tag  

Gánóczi Miklós Gábor bizottsági tag     

Szegedi Gyuláné bizottsági tag 

Rózsa Tamás bizottsági tag 

Ródé Martin bizottsági tag 

 Dr. Esztergomy Zoltán bizottsági tag 

Suhanesz Péter bizottsági tag  

    

 A bizottsági ülésről távol voltak: 

Dr. Ringer István bizottsági tag 

Schweitzer Tamás Zsolt bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

 Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Bartus István Főépítész/Csoportvezető 

dr. Koperveisz Eszter a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály   

osztályvezetője 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

Timkó Márió Ádám tűzoltó őrnagy a Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság 

vezetője 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

Nyiri Péter alpolgármester 

dr. Koperveisz Eszter a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály 

osztályvezetője 

Bodnár Attila Pál tűzoltó őrnagy, parancsnok helyettes 

 

Jegyzőkönyvvezető: Csendi Vivien 
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Kracson Norbert bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság határozatképes, mivel 15 

tagból 11 tag jelen van.  
Javasolta, egy egyebek napirendi pont beillesztését.  

 

10:32 órakor Szegedi Gyuláné megérkezett az ülésterembe. 

 

Tekintettel arra, hogy észrevétel, javaslat nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök az 

ülés módosított napirendjét szavazásra bocsátotta.  

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.  

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadta az ülés 

módosított napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: külön köszöntötte dr. Koperveisz Esztert, a 

Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetőjét és kérte, hogy 

mutatkozzon be. 

 

dr. Koperveisz Eszter Osztályvezető: köszöntötte a bizottságot, és tájékoztatta a bizottság 

tagjait, hogy 2025. április 9. napjától látja el osztályvezetői feladatait. Végzettségeit tekintve 

Környezetgazdálkodási mérnök és jogász. A közigazgatásnak mind az önkormányzati, mind az 

államigazgatási területén dolgozott már. A Nemzeti Fejlesztési Minisztériumnak volt helyszíni 

ellenőre, és az Észak-Magyarországi Regionális Fejlesztési Ügynökségén is hasonló 

feladatokat látott el, illetve a Sárospataki Polgármesteri Hivatalban foglalkozott 

városüzemeltetési és iparkereskedelmi feladatokkal.  

 

Napirendi pontok: 

 

1. Előterjesztés a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évi zárszámadásáról 

szóló önkormányzati rendelet megalkotására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei Katasztrófavédelmi 

Igazgatóság Encsi Katasztrófavédelmi Kirendeltség Sátoraljaújhelyi Hivatásos 

Tűzoltó Parancsnokság 2024. évi tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság vezetője 

3. Előterjesztés Sátoraljaújhely város idegenforgalmi szezonjára való felkészülésről 

szóló beszámoló elfogadására  

Előterjesztő: az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság elnöke 

4. Előterjesztés a Bortemplom Látogató és Rendezvényközpont Kft. alapító 

okiratának módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

5. Előterjesztés a Völgy színház sétány (Sátoraljaújhely, Pincék völgye 3256/37 hrsz.) 

alatti pincebeszakadás helyreállítására vonatkozó vis maior pályázat önerő-

növelésének elfogadására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

6. Előterjesztés bizottsági hatáskörbe tartozó forgalmi rend felülvizsgálatára 

 Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

7. Egyebek 
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Zárt ülésen:  

Előterjesztés közösségi együttélés alapvető szabályai megsértése miatt kiszabott 

közigazgatási bírság elleni fellebbezés elbírálására 
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző  

 

 

1. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évi 

zárszámadásáról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat és Greskóné 

Tóth Erika osztályvezetőt, hogy van-e kiegészíteni valójuk az előterjesztést illetően.  

Greskóné Tóth Erika: köszöntötte a megjelenteket és ismertette, hogy a 2024. évi költségvetés 

lezárásaként készült el a 2024. évi zárszámadás. 2024-ben a költségvetés előirányzatait a 

törvényi előírásoknak megfelelő számban és formában módosították. A legutolsó módosítás 

2025 februárjában volt. Az utolsó előirányzat módosítási számokhoz képest a teljesítési számok 

kerültek közlésre a zárszámadásban, amely a módosításhoz képest többletet nem tartalmaz. 

Rendezésre kerültek a kormányzati funkciók szerinti könyvelések, mindössze technikai 

változtatások vannak a zárszámadásban a módosításhoz képest. Kiemelte a Magas-hegyi 

Turisztikai és Sportközponttal bevételét és nyereségét. A költségvetésben 369 millió forint 

nyereséget terveztek visszavenni az önkormányzat működésébe, ehhez az intézkedéshez képest 

458 449 688 forintnyi nyereség keletkezett, ami a kiadásokon felül a működésbe visszakerült. 

A zárszámadás mérlege 95 millió forint maradvánnyal zárt, ez az intézmény által termelt 

többlet, ami átkerült a 2025 évre. 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzata 2024. évi zárszámadásról szóló önkormányzati rendeletét a rendelet-

tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 12 tagja 10 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett –- az alábbi 

határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

32/2025. (IV.28.) határozata 

a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évi zárszámadásáról szóló önkormányzati 

rendelete megalkotásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely 

Város Önkormányzata 2024. évi zárszámadásról szóló önkormányzati rendeletét a rendelet-

tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

 

2. Napirendi pont: Előterjesztés a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei 

Katasztrófavédelmi Igazgatóság Encsi Katasztrófavédelmi Kirendeltség Sátoraljaújhelyi 

Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság 2024. évi tevékenységéről szóló tájékoztató 

elfogadására 
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Kracson Norbert bizottsági elnök: köszöntötte Bodnár Attila Pál tűzoltó őrnagy parancsnok 

helyettest, és megkérdezte van-e kiegészíteni valója a napirendi ponttal kapcsolatban.  

Bodnár Attila Pál tűzoltó őrnagy, parancsnok helyettes: tájékoztatta a bizottságot, hogy 

Timkó Márió Ádám parancsnok egészségügyi okok miatt nem tud részt venni az ülésen. 

Távollétében ő helyettesíti és válaszol a beszámolóval kapcsolatos kérdésekre. Megköszönte az 

Önkormányzattól kapott támogatást. 

Kérdések és vélemények következtek 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte, hogy a tűzoltóság egyéb feladatokat is 

elvégez-e a kötelező feladatai mellet. Érdeklődött a Hercegkúton megrendezésre kerülő Tűzoltó 

Táborról. 

Bodnár Attila Pál tűzoltó őrnagy, parancsnok helyettes: egyik szakmai tevékenység a 

szupervizori ellenőrzés, amely olyan tevékenység, amikor több szervezet együtt hajt végre 

ellenőrzést. Illetve a középiskolákkal tartják a kapcsolatot, a diákok rendszeresen töltik 

közösségi szolgálatukat a tűzoltóságon. 50 órát kell teljesíteniük, ami az érettségihez 

elengedhetetlen, illetve az általános iskolákban pályaorientációs napokon tartanak előadásokat 

a diákoknak. Sporteseményeken is rendszeresen részt vesznek, többek között a BM tornán. 

10:43 órakor Palicz István Endre megérkezett az ülésterembe. 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megköszönte a tűzoltóság beszámolóját és munkáját. 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Borsod-Abaúj-Zemplén 

Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Encsi Katasztrófavédelmi Kirendeltség 

Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság 2024. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót 

az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 13 tagja 13 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot 

hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

33/2025. (IV.28.) határozata 

a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Encsi  

Katasztrófavédelmi Kirendeltség Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság  

2024. évi tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Borsod-Abaúj-

Zemplén Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Encsi Katasztrófavédelmi Kirendeltség 

Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság 2024. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót 

az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

3. Napirendi pont: Előterjesztés Sátoraljaújhely város idegenforgalmi szezonjára való 

felkészülésről szóló beszámoló elfogadására  
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Kracson Norbert bizottsági elnök: több évre visszatekintő napirendi pont az idegenforgalmi 

szezon előtt, a bizottság elnöke foglalja össze a szezonra vonatkozó kilátásokat. A lakosság 

számára is lesz pozitív hatása, ha a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpontból befolyt 

bevételeket a lakosság komfortérzetének növelésére fordítják. Véleménye szerint egyéb 

működő idegenforgalmi intézmények is profitálhatnak abból, hogy a Magas-hegyi Turisztikai 

és Sportközpont megfelelően tud majd működni, ami  rekordbevételt is hozhat a város számára.  

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely város 

idegenforgalmi szezonjára való felkészülésről szóló beszámolót az előterjesztésben foglaltak 

szerint fogadja el. 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 13 tagja 12 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett- az alábbi 

határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

34/2025. (IV.28.) határozata 

Sátoraljaújhely város idegenforgalmi szezonjára való felkészülésről szóló beszámoló 

elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely 

város idegenforgalmi szezonjára való felkészülésről szóló beszámolót az előterjesztésben 

foglaltak szerint fogadja el. 

 

4. Napirendi pont: Előterjesztés a Bortemplom Látogató és Rendezvényközpont Kft. 

alapító okiratának módosítására 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi ponttal kapcsolatban.  

dr. Terdik Sándor jegyző: nem volt kiegészíteni valója. 

Kérdések következtek. 

Gánóczi Miklós Gábor bizottsági tag: megkérdezte, hogy Ökrös Marianna a várostól vagy 

pedig az alapítványtól kapja-e a fizetését.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: munkaviszony helyett megbízási jogviszony jön létre, amely lehet 

nulla forintos is. A többi önkormányzati tulajdonban lévő Kft-nél is ilyen formában látják el az 

ügyvezetők a gazdasági társaság vezetését. 

 

Gánóczi Miklós Gábor bizottsági tag: megkérdezte, hogy a későbbiekben is szükség lesz-e 

Ökrös Marianna munkájára, és marad e pozíciójában. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: az alapítvány dönti el, hogy a későbbiekben igényt tartanak-e Ökrös 

Marianna munkájára. 

 

Vélemények következtek.  
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Csernai Ferencné bizottsági tag: jelezte, hogy már az előző előterjesztésben is szerepeltek 

ezek a tevékenységi körök, ez csak azért van így, hogy legyen miből meríteni.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: megkérdezte Csernai Ferencné bizottsági tagot, hogy mit javasol. 

Az alapító okiratban szereplő tevékenységi köröket nem kötelező folytatni. A fő 

tevékenységeket mellett az összes tevékenységi kört célszerű felvenni, aminek különösebb 

jelentősége nincs, de természetesen lehetőség van ezek szűkítésére, ha a bizottság 

kezdeményezi.  

 

Gánóczi Miklós Gábor bizottsági tag: jelezte, hogy kért üzleti tervet a Bortemplomtól, de 

még nem kapott választ. A jegyző válasza szerint a Kft. üzleti terve már nem releváns, mivel 

már nem üzemelteti a Bortempolmot, így most az alapítványtól vár választ a kérdésére. 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Bortemplom Látogató és 

Rendezvényközpont Kft. alapító okiratának „XII. Az ügyvezetés és képviselet” rész „1.f.)” 

pontját a határozat mellékletében foglaltak szerint módosítsa. 

 

Rózsa Tamás távozott az ülésteremből. 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 12 tagja 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett - az alábbi 

határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

35/2025. (IV.28.) határozata 

a Bortemplom Látogató és Rendezvényközpont Kft. alapító okiratának módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Bortemplom 

Látogató és Rendezvényközpont Kft. alapító okiratának „XII. Az ügyvezetés és képviselet” rész 

„1.f.)” pontját a határozat mellékletében foglaltak szerint módosítsa. 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 1. mellékletét képezi. 

Rózsa Tamás visszaérkezett az ülésterembe. 

5. Napirendi pont: Előterjesztés a Völgy színház sétány (Sátoraljaújhely, Pincék völgye 

3256/37 hrsz.) alatti pincebeszakadás helyreállítására vonatkozó vis maior pályázat 

önerő-növelésének elfogadására 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt és dr. Koperveisz 

Eszter osztályvezető asszonyt, van-e kiegészíteni valójuk a napirendi ponttal kapcsolatban. 

Nem volt kiegészíteni való. 

Antal Pál Péter bizottsági tag: megkérdezte milyen hosszan szakadt be ez a pince, és hány 

cégtől kértek árajánlatot a javításra. 
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dr. Koperveisz Eszter osztályvezető: az a probléma  a helyreállítással, hogy tender alapján 

készült a pályázat megnyitásához a dokumentáció. Akkor lehet majd pontosan látni a károkat, 

amikor feltárják ezt a pinceszakaszt. Ebből adódik a különbözet is, amit önerőből meg kellene 

pótolnia az önkormányzatnak. Előre nem kalkulálható költségeket tartalmazó pályázat. A 

második kérdésre válaszolva tájékoztatta a bizottságot, hogy három helyről kért az 

önkormányzat árajánlatot, a 22 418 040 Ft összegű ajánlat volt a legkedvezőbb. 

Kérdések következtek. 

Antal Pál Péter bizottsági tag: megkérdezte, hogy végleges-e az ott elvégzendő munka. 

dr. Koperveisz Eszter osztályvezető: a feltárás az, ami még változtathat akár az önkormányzat 

előnyére, akár a hátrányára. 

Vélemények következtek. 

Kracson Norbert bizottsági elnök: kiegészítette dr. Koperveisz Eszter osztályvezető 

mondanivalóját azzal, hogy ismeretei szerint ez egy négyzetméteres kár, és nem látható, hogy 

hány szintet érinthet. Ajánlotta, hogy a pályázat önköltségeit módosítsák olyan formában, 

1 749 552 Ft-hoz szükséges további 7 026 988 Ft többletköltség biztosítása.  

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely, Pincék 

völgye 3256/37 hrsz. Völgy színház sétány alatti pinceszakadás helyreállítására vonatkozó vis 

maior pályázat önerő-növelését az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 13 tagja 11 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett - az alábbi 

határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

36/2025. (IV.28.) határozata 

vis maior pályázat önerő-növelésének elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely, 

Pincék völgye 3256/37 hrsz. Völgy színház sétány alatti pinceszakadás helyreállítására 

vonatkozó vis maior pályázat önerő-növelését az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

6. Napirendi pont: Előterjesztés bizottsági hatáskörbe tartozó forgalmi rend 

felülvizsgálatára 

 

1. Sátoraljaújhely, Bercsényi utca- Fejes István utca csomópontja után 1 db 

„Egyirányú forgalmi út” közúti jelzőtábla kihelyezése 

Kracson Norbert bizottsági elnök: Bercsényi utca- Fejes István utca csomópontja után 1 db 

„Egyirányú forgalmi út” közúti jelzőtábla kihelyezése az előterjesztés tárgya. Megkérdezte dr. 

Koperveisz Eszter osztályvezető asszonyt, van-e kiegészíteni valója a napirendi ponttal 

kapcsolatban.  
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dr. Koperveisz Eszter osztályvezető: a Rácz Autósiskolával tavasz óta tartó együttműködés 

keretein belül folyamatosan történik a közúti problémák vizsgálata, akár a közúti táblák 

vonatkozásában, akár a forgalmi renddel kapcsolatosan. A jelenlegi javaslatok főleg 

ismétlőtáblák kihelyezését foglalják magukban, illetve a korábban tárgyalt tükör kihelyezését a 

Mártírok útján. A Bercsényi lakótelep felől a kereszteződés feloldja a táblát és ennek az 

ismétlődő kihelyezéséről van szó, amelynek célja, hogy a kereszteződés után is tudjanak 

tájékozódni a közlekedők a forgalmi rendről. 

Vélemények következtek. 

Palicz István Endre bizottsági tag: tájékoztatta a bizottság tagjait, hogy múlt héten 

osztályvezető asszonnyal bejárást tartott a táblák ügyében és javasolják a táblák kihelyezését. 

Jelezte, hogy volt ott tábla, de kitört, és szükségesnek látja ennek pótlását.  

Antal Pál Péter bizottsági tag: előtte kötelező haladási irányt jelző tábla volt a Bercsényi 

lakótelepről kivezető részen, ami teljesen zárt rész. Megkérdezte, szükséges-e minden sarokra 

kitenni egy táblát. A Fejes utcától a Bercsényi utcára behajtani tilos tábla van, és a Bercsényi 

lakótelepen kötelező haladási irány van. Véleménye szerint ez az ismétlő tábla feleslegesnek 

bizonyul. 

dr. Koperveisz Eszter osztályvezető: szükséges a tábla kihelyezése. Tapasztalatok alapján 

nem teljesen egyértelmű minden közlekedőnek az ott lévő forgalmi rend, mert a kereszteződés 

feloldja a táblát.  

Kracson Norbert bizottsági elnök: a vizsgabiztosok már többször jelezték az oktatóknak, 

hogy nem megfelelő ez a forgalmi rend, és ha nem történik változás, akkor Sátoraljaújhely, 

mint autós vizsgahelyszín megszűnhet. Véleménye szerint megéri a tábla kihelyezése. 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság átruházott hatáskörben járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, 

Bercsényi utca – Fejes István utca kereszteződése után 1 db „Egyirányú forgalmi út” KRESZ 

tábla kihelyezéséhez.  

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 13 tagja 12 igen, 1 nem szavazattal - az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

37/2025. (IV.28.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 

 
Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, 

Bercsényi utca – Fejes István utca kereszteződése után 1 db „Egyirányú forgalmi út” KRESZ 

tábla kihelyezéséhez.  

 

2. Sátoraljaújhely, Ady Endre utca, Hecske utca kereszteződésében 1 db „Egyirányú 

forgalmi út” közúti jelzőtábla kihelyezése és 1 db „kötelező haladási irány” tábla 

levétele 

 



9 
 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte dr. Koperveisz Eszter osztályvezetőt, hogy 

van-e kiegészíteni valója a forgalmi renddel kapcsolatban. 

 

dr. Koperveisz Eszter osztályvezető: jelenleg kötelező haladási irányt jelző tábla van kitéve, 

ami nem helyes. Véleménye szerint az egyirányú utcát jelző táblát kellene kihelyezni. 

 

Vélemény következett. 

 

Antal Pál Péter bizottsági tag: tájékoztatta a bizottságot, hogy ezt a közlekedési táblát is 

megtekintették és egyetért a tábla kicserélésével. Jelezte, hogy ezt a táblát a későbbiekben újra 

is lehet hasznosítani. 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság átruházott hatáskörben járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, Ady 

Endre utca – Hecske utca kereszteződésében 1 db „egyirányú forgalmú út” KRESZ tábla 

kihelyezéséhez és 1 db „kötelező haladási irány” tábla levételéhez. 

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 13 tagja 13 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot 

hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

38/2025. (IV.28.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, Ady 

Endre utca – Hecske utca kereszteződésében 1 db „egyirányú forgalmú út” KRESZ tábla 

kihelyezéséhez és 1 db „kötelező haladási irány” tábla levételéhez.  

 

3. Sátoraljaújhely, Májuskút utca – Harmat utca kereszteződése után „egyirányú 

forgalmi út” közúti jelzőtábla kihelyezése 

 

dr. Koperveiszt Eszter osztályvezető: jelezte, hogy itt is arról van szó, hogy a Harmat utca 

kereszteződése feloldja a korábban kihelyezett táblát, ezért ismétlő táblák kihelyezésére van 

szükség. 

Vélemény következett. 

Antal Pál Péter bizottsági tag: a google térképen látta, hogy a tábla ki van helyezve a 

kereszteződés után. 

dr. Koperveisz Eszter osztályvezető: tájékoztatta Antal Pál Péter bizottsági tagot, hogy a tábla 

nincs kihelyezve. 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság átruházott hatáskörben járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, Májuskút 

utca- Harmat utca kereszteződését követően 1 db ,,egyirányú forgalmi út”  közúti jelzőtábla 

kihelyezéséhez.  
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S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 13 tagja 13 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot 

hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

39/2025. (IV.28.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, 

Májuskút utca- Harmat utca kereszteződését követően 1 db ,,egyirányú forgalmi út”  közúti 

jelzőtábla kihelyezéséhez.  

 

Szőnyi István László bizottsági tag távozott az ülésteremből. 

 

4. Sátoraljaújhely, Jósika utca- Fecske utca kereszteződése után „egyirányú forgalmi 

út” közúti jelzőtábla kihelyezése 

dr. Koperveisz Eszter osztályvezető: jelezte, hogy a Fecske utca kereszteződése is feloldja a 

táblát, és ismétlőtábla kihelyezésére van szükség. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság átruházott hatáskörben járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, Jósika 

utca- Fecske utca kereszteződését követően 1 db ,,egyirányú forgalmi út”  közúti jelzőtábla 

kihelyezéséhez.  

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 12 tagja 12 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot 

hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

40/2025. (IV.28.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, Jósika 

utca- Fecske utca kereszteződését követően 1 db ,,egyirányú forgalmi út”  közúti jelzőtábla 

kihelyezéséhez.  

 

5. Sátoraljaújhely, Jósika utca- Esze Tamás utca kereszteződésében „kötelező 

haladási irány balra” közúti jelzőtábla kihelyezése 

 

Tekintettel arra, hogy kiegészítés, kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert 

bizottsági elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság átruházott hatáskörben járuljon hozzá a 

Sátoraljaújhely, Jósika utca- Esze Tamás utca kereszteződében 1 db ,,kötelező haladási irány 

balra”  közúti jelzőtábla kihelyezéséhez.  
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S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 12 tagja 12 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot 

hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

41/2025. (IV.28.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, Jósika 

utca- Esze Tamás utca kereszteződében 1 db ,,kötelező haladási irány balra”  közúti jelzőtábla 

kihelyezéséhez.  

 

6. Sátoraljaújhely, 2929/2. helyrajzi számú önkormányzati ingatlanról a Mártírok 

útjára történő kikanyarodást segítő forgalomtechnikai tükör kihelyezése 
 

Kracson Norbert bizottsági elnök: az előterjesztésből is látszik, hogy a kórház is hozzájárult 

a tükör kihelyezéséhez. A tükör kihelyezése bruttó 60 000 Ft-ba fog kerülni. 

Kérdések következtek. 

Antal Pál Péter bizottsági tag: kérte, hogy rögzítsék, hogy merre nézzen a tükör, véleménye 

szerint a Mártírok útján a bal oldali forgalmat kellene figyelnie a tükörnek. Megkérdezte, hogy 

a tükör kihelyezése póznával együtt kerül-e bruttó 60 000 Ft-ba. Javasolta, hogy a Csalogány 

útra is helyezzenek ki tükröt a forgalom javítása érdekében. 

Szőnyi István László bizottsági tag: tájékoztatta a bizottság tagjait, hogy a járdán parkoló 

autók miatt nem lehet belátni a Csalogány utat. Kérte, hogy szólítsák fel az ott parkoló 

autósokat, hogy ne parkoljanak oda. Véleménye szerint a Mártírok útjára fontosabb a tükör 

kihelyezése. 

dr. Koperveisz Eszter osztályvezető: már korábbi bizottsági ülésen is téma volt a Csalogány 

utcai tükör kihelyezése, de arra a döntésre jutottak, hogy nem szükséges, mert kizárólag az ott 

parkoló autók miatt nem lehet belátni a kereszteződést, így fel kell szólítani az ott parkoló 

autósokat. Helyszíni bírság kiszabására pedig akkor van lehetőség, ha tetten érik a sofőröket. 

Vélemény következett. 

Antal Pál Péter bizottsági tag: a legtöbb problémát azok a sofőrök okozzák, akik a börtön 

felől közlekednek. Véleménye szerint a sarokház miatt van forgalmi probléma és nem a parkoló 

autók miatt. Megemlítette, hogy kevés parkoló található azon a környéken. 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottsága átruházott hatáskörben járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, 2929/2. 

helyrajzi számú ingatlanon 1 db „forgalom- technikai tükör” kihelyezéséhez.  

 

S z a v a z á s :  a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

szavazáskor jelen lévő 12 tagja 12 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot 

hozta: 

 



12 
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

42/2025. (IV.28.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési, Idegenforgalmi 

és Környezetvédelmi Bizottsága átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, 3019/3. 

helyrajzi számú ingatlanon 1 db „forgalom- technikai tükör” kihelyezéséhez.  

 

Szőnyi István László bizottsági tag távozott az ülésteremből. 

7. Napirendi pont: Egyebek 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérte a Városüzemeltetési osztályt, hogy vizsgálja 

meg, hogy a Korányi lakótelepről lévő kihajtónál van-e lehetőség egy forgalmi tükör 

kihelyezésére. 

 

dr. Koperveisz Eszter osztályvezető: nincs semmi akadálya. 

 

Kérdés következett. 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megemlítette, hogy a TESCO mellett négy napos program 

kerül megrendezésre május 1. napjától, valamint május 2-án jótékonysági program lesz. 

Megkérdezte, hogy mi a teendő a május 2. és május 4. között igénybe vehető ugrálóvá 

megszervezésével kapcsolatban. 

dr. Koperveisz Eszter osztályvezető: adtak ki területhasználatra vonatkozó engedélyt a 

Kossuth Edina által rendezett jótékonysági rendezvényre. A bizottsági ülés előtt megbeszélés 

zajlott, ahol elhangzott, hogy Kossuth Edina egyeztetett a TESCO vezetőségével, és a TESCO 

melletti üres területet biztosították számukra. 

Vélemény következett. 

Palicz István bizottsági tag: örül, hogy megújult a Kazinczy Ferenc utcai aszfalt a görög 

templomig, azonban érvényesíteni kellene a garanciát ezzel kapcsolatosan. Tájékoztatta a 

bizottságot, hogy a Földhivatal előtt van egy akna, ami 10 cm-rel van mélyebben, mint az 

aszfalt, és tanácsolta ennek kijavítását. 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, felvetés nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök megköszönte a bizottsági tagok munkáját és a nyílt ülést 11:30 órakor bezárta. 

 

K.m.f. 

 

 

Palicz István Endre s.k., 

Jegyzőkönyv-hitelesítő 

 Kracson Norbert s.k.,

 Bizottsági elnök 

 


